



Taiwan
THE HEART OF ASIA

GROUP OF 2~4 TO-GO

2014 Lohas in Yilan



Half-day and day tour (including Yilan traffic)

2014 蘭陽好風光年度精選 半日及一日遊 (含宜蘭交通)

(Departure from hotel, major railway stations, and bus terminal in Yilan)

(行程起點及終點可於宜蘭縣內礁溪/宜蘭/羅東/蘇澳區飯店、民宿、農場及火車站、客運站)

◎Half-day trip Tour fee: Adult NT1200.- / Child NT1000.- / per person	
◎半日遊行程內容 每人費用:成人 1200 元/兒童 1000 元	
Plum Blossom Lake Agricultural Leisure Area tour (13:00~17:00) 2 to go (All year)	13:00 Departure → Sanqing temple (This is a headquarter Daoist temple that is located in Dongshan Township in Yilan county . Built in 1970. From here you can watch Plum Blossom Lake panorama) → Plum Blossom Lake Electric Boat on the lake(The original name of this scenic spot was Ta-pi (a big pond). In the 1970's, owing to the shape of this lake, the name was changed into Lake of Plum Blossom. If you take boat on the lake, you will surely feel very delighted. About 20 minutes) → Plum Blossom Lake -Cycling around the lake (You can go to Lakeside have a cafe and enjoy an afternoon of leisure time) → Enjoy Peanuts roll with Ice cream →17:00 Back to departure Tour includes: Electric boat tickets, Cycling tickets, Peanuts roll with Ice cream . (Terminal can get off at Luodong Night Market) Note: If it rains that day ,cycling and Boat will changed to DIY tea moon cake
梅花湖樂活之旅 (13:00~17:00) 2人程行(全年)	13:00 啟程→三清宮(全國道教總壇、眺望梅花湖美景)→梅花湖電動船遊湖(約20分鐘)→梅花湖單車遊湖(環湖單車專用道、湖畔咖啡館、小熊書房自費下午茶)→品嚐花生捲冰淇淋→17:00 返抵啟程地。 行程包含: 梅花湖電動遊船票、單車遊湖、花生捲冰淇淋。(終點站可於羅東夜市下車) 註:如逢雨天單車、遊湖及花生冰改至中山休閒農業區做【芳岳查園】麥芽餅DIY。
Center for traditional arts & Dongshan river tour (13:00~17:00) 2 to go (All year)	13:00 Departure → National Center for Traditional Arts (traditional art and architecture, traditional craft, modern theater, traditional old street and snack stalls, etc.) → 15:00 Ride special electric boat to Dongshan River Water Park → Dongshan River Water Park free activities (possibility to rent a bike) → 17:00 Back to departure Tour includes: Dongshan River Water Park tickets, electric boat tickets, traditional Arts tickets.
傳藝冬山河之旅 (13:00~17:00) 2人成行(全年)	13:00 啟程→前往國立傳統藝術中心(參觀傳統藝術建築、傳統手工藝、戲劇館、傳統老街及小吃坊,讓您仿如返回到古代)→約15:00 搭乘電動鴨母船遊冬山河至冬山河親水公園→親水公園自由活動(可自費租單車河堤漫遊,含門票)→17:00 返抵啟程地 行程包含: 冬山河親水公園門票、電動鴨母船票、傳藝門票。
Yilan ancient city tour (13:00~17:00) 2 to go (All year)	13:00 Departure→ Yilan County Government Hall (Yilan county history museum, Special style of building of Yilan) → Yilan County Museum of History (The most simple way to understand the history of Yilan, Yilan exhibition / museum is closed on Mondays and the end of each month) →Yilan's landscape farmhouse (Yilan houses and pastoral landscape) → Taiwan Theater Museum (Beiguan, puppet shows, Taiwanese opera) → Yilan Winery Museum (wineries, wine tasting, history of factory) → Yilan County Memorial Hall (traditional Japanese style house and garden, Yilan County history) → DuDuDang forest & the Red Brick house (former Yilan office building of inspection station for rice, Yilan county leisure farming tourist information service center, including afternoon tea) → Jimmyspa Park →17:00 Back to departure Tour include: Yilan County Memorial Hall tickets, afternoon tea (Sanxing scallion pancake + kumquat tea). Note: The Tour does not apply by Monday.

<p>宜蘭古城巡禮 (13:00~17:00) 2人成行(全年)</p>	<p>13:00 啟程→宜蘭縣政中心(特殊的建築風格、一改衙門官府的嚴肅,以親民化、公園化、本土化、藝術化、科技化的風格呈現)→宜蘭縣史館(用最簡單的方式了解宜蘭歷史,不定期有關宜蘭的展覽/週一、月底、四大民俗節日休館)→蘭陽景觀農舍(宜蘭厝、田園景觀)→台灣戲劇館(北管、布袋戲、歌仔戲)→甲子蘭酒廠(酒廠、品酒、奮鬥史)→設治紀念館(庭園、歷史、話蘭陽,含門票)→丟丟噹森林公園&紅磚屋(前日據時代舊米穀檢查出張所)→鐵路局日式舊建築群參觀(1918年日式老建築整修,目前為宜蘭旅遊及休閒農業旅遊服務中心,漫遊舊建築品嚐下午茶)→幾米公園→17:00 返抵啟程地 行程包含: 設治紀念館門票、遊客中心下午茶。 註: 星期一及每個月最後一天縣史館、戲劇館及設治館休館,行程改至鄂王社區及文昌老街小吃巡禮。(終點站可於宜蘭東門夜市下車)。</p>
<p>◎Day trip Tour fee: Adult NT1500.- / Child NT1300.- / per person</p>	
<p>◎一日遊行程內容 每人費用:成人 1500 元/兒童 1300 元</p>	
<p>Watch whales and dolphins & Turtle Island (08:00~13:00) (11:00~16:00) 2 to go (3~10 Months)</p>	<p>08:00 or 11:00 Departure →Wushi Harbor Visitor Center →09:00 or 12:30 Around Turtle Island and find whales and dolphins on the board (Explanation of the Turtle Island historical background and cultural landscape on board) → Wushi Harbor Visitor Center → 13:00 or 16:00 Back to departure Tour includes: boat ticket, boat guide, mineral water. (Lunch not included) Note: Ship classes will adjust by boat arrangement and climate conditions, the confirmation will be on the day prior departure after registration.</p>
<p>遊龜山島賞鯨豚之旅 (08:00~13:00) (11:00~16:00) 2人成行、10人發船 (3~10月)</p>	<p>08:00 或 11:00 啟程→碼頭報到→09:00 或 12:30 搭船繞龜山島(解說龜山島地理人文景觀及歷史背景)→外海賞鯨豚→約 12:00 或 15:30 返回碼頭→13:00 或 16:00 返抵啟程地 行程包含: 船資、解說員、礦泉水。(午餐請自理) 註: 出發時間視當日船班調度及氣候狀況將有前後調整,報名後將於出發前一天確認之。本行程交通僅含來回接駁。</p>
<p>Zhentoushan Agricultural Leisure Area tour (09:00~17:00) 4 to go (All year) 2 to go extra NT1600.-</p>	<p>09:00 Departure → Zhentoushan Agricultural Leisure Area (explanation + fruit picking+ fruit Ice Cream Or drink) → Wonglungpi Lake (lake trail, by the rain, mountain springs and underground water of the springs into the lake, and becomes a natural mountain lake, Lake snacks / self-help) →Beneficial Microbes Museum & Tourism Factory(Let you know the world of micro-organisms)→ Orange Country Tourism Workshop (French Village Florist coffee, afternoon tea / self-help) → 17:00 Back to departure Tour includes: fruit picking + Guide+ fruit Ice Cream Or drink、crystallise kumquat diy.(Lunch not included.)</p>
<p>枕頭山果鄉之旅 (09:00~17:00) 4人成行(全年) 2人成行加價 1600 元</p>	<p>09:00 啟程→枕頭山錦普觀光果園(解說+採果樂+水果冰淇淋或飲品)→望龍埤(環湖步道、由雨水山泉水及地下湧泉水的匯流而成的湖泊,自然行成的一座湖泊,可自費湖畔吃點心)→茵寶貝博物館暨觀光工場(認識微生物的世界,細菌有好也有壞)→橘之鄉觀光工場(蜜餞形象館,金棗蜜餞DIY、ARGIOZ法式鄉村咖啡館)→17:00 返抵啟程地 行程包含: 錦普果園導覽+採果+冰淇淋或飲品、橘之鄉金棗蜜餞DIY。(午餐請自理)</p>
<p>Leisure farm tour (09:00~17:00) 4 to go (All year) 2 to go extra NT1600.-</p>	<p>09:00 Departure → Dongshan river to explore the source of Zhongshan Agricultural Leisure Area → 10:00 Zhongshan Visitor Center →All day tour visit Zhongshan Agricultural Leisure Area (Visit tea plantations, farm experience, such as the DIY Cypress wood chopsticks, tea collected experience, DIY tea tasting,DIY Kaleidoscope, DIY tea moon cake, DIY tea smoked eggs, DIY green tea cakes, DIY dragon beard candy, Shangrila Leisure Farm entrance ticket ,bicycle cycling etc...(Choose two of them), you can also hike to the Renshan Botanical Garden to watch Yilan's scenery and a wide range of native plants in the ground or go to "Xinliao Waterfall Trail" enjoy the forest phytoncid → 17:00 Back to departure. Tour includes: Zhongshan Agricultural Leisure Area farm experience/Choose two of them. (Lunch not included.)</p>

GROUP OF 2~4 TO-GO

<p>中山放牛吃草之旅 (09:00~17:00) 4人成行(全年) 2人成行加價 1600元</p>	<p>09:00 啟程→前往探索冬山河的源頭”中山休閒農業區”→約 10:00 遊客中心報到導覽→全日瀏覽中山休閒農業區(使用園區各茶園、農場體驗活動,如檜木筷 DIY、採茶體驗、品茗、萬花筒 DIY、茶月餅 DIY、茶燻蛋 DIY、綠茶酥 DIY、龍鬚糖 DIY、香格里拉農場門票、單車..等任選兩樣,您亦可前往仁山植物園爬山觀蘭陽平原美景及各式各樣在地原生植物生態或至平易近人老少咸宜的新寮瀑布步道享受一下森林芬多精)→17:00 返抵啟程地 行程包含: 休閒農業區各農場或茶園體驗券 DIY 兌換券每人兩樣。(午餐於園區自理)</p>
<p>The beauty of Pastoral tour (09:00~17:00) 4 to go (All year) 2 to go extra NT1600.-</p>	<p>09:00 Departure →Sansxing scallion cultural centers (visitor center, to understand the special Sansxing scallion) →Scallion farm (harvest scallion, wash scallion, DIY deep-fried scallion pancake) → Countryside landscape (scallion, garlic, Yinliu, general pear→ Sansxing fried meat snacks (self-help) → Cyuantoumu Trail (about 1.3KM, roundtrip takes about 1 hours) or Longpi Lake → Changpi Old Station (Built in 1921, the Japanese occupation because of Taiping Mountain is rich in forests due to production of red Zeng wood, cypress known as the transport timber needs to set Taiping Mountain Forest Railway.) → Hito bakery group → 17:00 Back to departure Tour includes: Experience harvest green onions by appointment. (lunch not included.)</p>
<p>三星田園之美 (09:00~17:00) 4人成行(全年) 2人成行加價 1600元</p>	<p>09:00 啟程→三星青蔥文化館(旅遊服務中心,瞭解三星蔥的特別)→蔥仔寮(採蔥、洗蔥、蔥油餅DIY)→田園景觀(青蔥、白蒜、銀柳、上將梨/每逢 11-1 月皆有花海田園景觀及稻草人可觀賞)→三星卜肉小吃(請自費)→拳頭姆自然步道(自然工法、蕨類生態園、1.3KM,來回約 1 公里,老少皆宜,每年 12-2 月可順道欣賞山櫻之美)或長埤湖攬勝→天送埤老車站(創建於 1921 年,日據時代,太平山因蘊藏著豐富的森林,以生產紅檜、扁柏著稱,為運材需要而設置太平山森林鐵道)→hito食品→17:00 返抵啟程地 行程包含: 蔥仔寮採蔥體驗 DIY / 2 人成行時需預約湊團始成行。(午餐請自理)</p>
<p>Su'ao port tourist town tour (09:00~17:00) 4 to go (All year) 2 to go extra NT1600.-</p>	<p>09:00 Departure → Nanfang'ao Bridge (New landmark in the harbor) → Doufu Cape (View the seawall, fiord) → Neipi Beach (Walking on beach, listening to waves, sand sculpture) → Sangang Iron Factory (Nanfang'ao history, old fishing machine tourism) → Nantien Temple with Gold Matsu (Pray with the Gold Matsu Goddess) → *Baimi Clogs Village (Tour the cradle of clogs, clogs painting, making clogs keychain.) → Summer and Spring Season: Su'ao Cold Spring (Natural carbonated cold Spring) or Autumn and Winter Season: Wuweigang Bird Protection Areas (Bird observation, DIY color stone fish) → Yilan cake tourism factory or Siho Food Tourism Factory → 17:00 Back to departure. Tour fee includes: SanKang iron factory seaweed drinks、DIY clogs keychain、Su'ao cold spring tickets (bathing suit required)、DIY color stone fish. *Baimi Clogs Village is closed on Monday, so this Schedule is changed to coral museum on Monday. (Lunch is not included)</p>
<p>蘇澳觀光小鎮之旅 (09:00~17:00) 4人成行(全年) 2人成行加價 1600元</p>	<p>09:00 啟程→南方澳大橋(港澳新地標、賞漁船、觀港灣美景)→豆腐岬海濱(海堤、岬灣)→內埤海灘(漫步、雕沙、聽海★那一年幸福時光拍攝地)→南方澳三剛鐵工場(南方澳文史、老漁船機具參觀、品嚐海燕窩)→南方澳海產街→南天宮金媽祖(誠心、保平安)→白米木屐村(參觀木屐發源地、彩繪木屐、並製作白米木屐鎖圈DIY / 星期一休館)→春夏季節:蘇澳冷泉(天然氣泡COOL冷泉 21°C恆溫魅力)或秋冬季節無尾港水鳥保護區(賞水鳥、彩石魚DIY)→宜蘭餅觀光工場或溪和食品觀光工場→17:00 返抵啟程地 行程包含: 三剛鐵工場海燕窩、木屐鎖圈 DIY、冷泉門票(不含家庭池,請攜帶泳裝)或彩石魚 DIY 註: 星期一白米木屐博物館休館,行程改為珊瑚法界博物館。 午餐自費享用蘇澳小吃吃到飽(南方澳筒仔米糕、肉丸、蘇澳米粉羹、手桿乾麵...)</p>
<p>Fu-Shan Botanical Park tour (09:00~17:00) 4 to go (All year) 2 to go extra NT1800.-</p>	<p>10:00 Departure →flower & spring farm (herbs insect repellent DIY) & lunch (Enjoy farm meal Or you can go to Yuanshan Township and enjoy Yilan Local special snacks, Fish paste balls noodles, fried bread etc.)→Fu-Shan Botanical Park(In this park we can see specimen of various plants. Also can see a lot of birds flying in it. We hope the visitors admitted to this park could help us to protect the natural ecology for our next generation.) → The Twin Pond (The Twin Pond is a natural lake in a plateau surrounded by mountains.) → 17:00 Back to departure Tour includes: Transferring costs, medicinal herbs insect repellent DIY, insurance. (lunch not included.) Note: 1.The Tour does not apply by March each year and every Tuesday.</p>

<p>福山植物園之旅 (10:00~18:00) 4人成行(全年) 2人成行加價 1800 元</p>	<p>10:00 啟程→專車前往花泉有機農場(精油防蚊液)&午餐(自費享用農場風味餐或至員山享用宜蘭在地美食小吃,魚丸米粉、燒餅...)→福山植物園(享受台灣最自然的生態保護區)→雙連埤(湖光美景)→18:00 返抵啟程地 行程包含:車資、DIY 精油防蚊液、保險。(午餐請自理) 注意事項: 1. 福山植物園每年三月及每星期二休園,此行程不適用。 2. 本行程需辦理申請入園手續,須經申請後始得入園,入園名額可至福山官網查詢 http://fushan.tfri.gov.tw/,本公司可代理申請,最晚報名期限為出發前一日 15:00 以前完成報名,逾時恕不受理。</p>
<p>~Northeast corner of the bicycle Tsao-ling tunnel tour (10:00~18:00) 4 to go (All year) 2 to go extra NT1800.-</p>	<p>09:00 Departure → go to Fulong <u>Tsao-ling tunnel</u> starting point(Riding a bicycle through the old tunnel, like through a time tunnel, feeling retro and fun)→Shicheng lunch (Fulong lunch box - to be at their own expense) ask the driver to help to buy→surf on the rocks at bei-guan (The roaring billows of Bei-kuan was originally the top eight views of Lan-yang Plain.) → Lanyang Museum (Visit especially buildings, to understand Yilan's human history and geography environment. tickets are included) →17:00 Back to departure. <u>Tour includes:</u> Fulong bicycle rental costs, Lanyang Museum tickets. (lunch not included.) <u>Note:</u> 1.The Tour does not apply every Wensday.</p>
<p>騎遇東北角 丟丟噹之旅 (09:00~17:00) 4人成行(全年) 2人成行加價 1800 元</p>	<p>09:00 啟程→專車前往福隆舊草嶺隧道騎乘單車(騎著單車穿越舊草嶺隧道,感受先人開墾,唱著丟丟噹小調,在隧道火車音效下,宛如穿越時光隧道,騎在涼涼的鐵支路隧道內,感覺復古又有趣)→石城午餐(可自費請司機代購道地福隆便當)→北關海潮(觀賞壯闊海浪景觀及與蘭陽博物館造型相同之單面山地景)→蘭陽博物館(參觀獨特建築,了解宜蘭人文歷史風情及地理環境)→17:00 返抵啟程地 行程包含:福隆單車租用、蘭陽博物館門票。(午餐請自理) 註:星期三蘭陽博物館休館,本行程不適用。</p>
<p>◎ Topics day trip Tour fee: Adult NT2000.- / Child NT1800.- / per person</p>	
<p>◎ 主題一日之旅行程內容 每人費用:成人 2000 元/ 兒童 1800 元</p>	
<p>Taiping Mountain National Forest Recreation Area tour (09:00~17:00) 4 to go (All year) 2 to go extra NT1800.-</p>	<p>09:00 Departure → Take the tour bus to the Taiping Mountain National Forest Recreation Area (enjoy a forest phytocid, drinking coffee, watching the sea of clouds, enjoy the Maple Leaf etc...) → Bong Bong Train or Maoxing National Trail or Chinese Hemlock National Trail (choose one of them) →12:00 Lunch in the restaurant → Jiuzhize Hot Spring → 17:00 Back to departure <u>Tour includes:</u> tickets、lunch、coffee、Jiuzhize outdoor hot spring SPA area tickets (bathing suit required) <u>Note:</u> Because the mountain is easy to fog in the winter afternoon (12/01-02/28), so the starting time to 08:00 departure, 16:00 return.</p>
<p>太平山森呼吸之旅 (09:00~17:00) 4人成行(全年) 2人成行加價 1800 元</p>	<p>09:00 啟程→專車前往太平山→太平山森林遊樂區(享受森林浴、喝咖啡、看雲海、賞楓及奇木...)→自費搭乘蹦蹦車前往茂興森林遊樂區或茂興國家步道或至後山原始森林公園享受森呼吸亦可前往挑戰鐵杉林國家步道→太平山莊午餐→約 14:30 出發前往鳩之澤溫泉(仁澤溫泉)→17:00 返抵啟程地 行程包含:門票、午餐、雲海咖啡券、鳩之澤溫泉露天 spa 券(請攜帶泳裝)或男女裸湯。 註:因冬季時段(12/01-02/28)太平山午後容易起霧,出發時間改為 08:00 啟程,16:00 返抵</p>
<p>Hengshantou happiness tour (09:00~17:00) 4 to go (All year) 2 to go extra NT1800.-</p>	<p>09:00 Departure → Take the tour bus to the King Car Distillery (Taiwan Winery History)→Hengshantou Agricultural Leisure Area (ride farming machines, changed to the Phoenix House in raining days.) → Artemis Garden(park visits, Vanilla potted plants DIY, 14:00 Enjoy regular meal) → Keda Sheep Ranch (milking the goats, fed lamb, DIY goat's milk bread) → 17:00 Back to departure <u>Tour includes:</u> Farming machines guide, Vanilla potted plants DIY + regular meal meal, Keda sheep ranch DIY. <u>Note:</u> Artemis Garde Closed on Mondays, The tour does not apply to Monday.</p>

橫山頭幸福水之旅 (09:00~17:00) 4人成行(全年) 2人成行加價 1800 元	09:00 啟程→專車前往金車威士忌酒廠(台灣威士忌新故鄉、百年酒廠的第一步)→橫山頭休閒農業區(搭乘鐵牛車,俗稱力丫卡遊內城,逢大雨時改至鳳凰宿甲蟲生態館DIY)→香草菲菲(遊園、香草盆栽DIY、14:00 享用輕食套餐)→可達休閒羊場(擠羊奶、餵小羊、羊奶饅頭DIY)→17:00 返抵啟程地 行程包含: 鐵牛車導覽、香草菲菲輕食套餐+香草盆栽DIY、可達羊場DIY。 註: 星期一香草菲菲休館,本行程不適用。
--	---

◎ Events range of travel content

(Every kind of festivals and events travel case, will be adjusted according to activities, please call or contact us via our website)

◎ 節慶活動之旅行程內容 (各節慶活動之旅行程內容, 將依活動內容調整, 請來電或上網洽詢)

Green Expo: March - May Nanfangao Bluefin tuna season: May - June International Children's Folklore & Folkgame Festival: July - August Fringe Festival: August	Suao Cold Spring Carnival: July - August Asia-Pacific Traditional Arts Festival: October Nanfangao Mackerel Festival: November - December Jiaoxi Hot Spring Festival: December - February
綠色博覽會: 每年 3-5 月 南方澳黑鮪季: 每年 5-6 月 國際童玩藝術節: 每年 7-8 月 羅東藝穗節: 每年 8 月	蘇澳冷泉嘉年華: 每年 7-8 月 亞太傳統藝術節: 每年 10 月 南方澳鯖魚節: 每年 11-12 月 冬戀宜蘭溫泉季: 每年 12-2 月

◎ Sports and leisure range of travel content

(Every kind of sports and leisure travel case, will be adjusted according to activities, please call or contact us via our website)

◎ 運動休閒之旅行程內容 (各運動休閒之旅行程內容, 將依活動內容調整, 請來電或上網洽詢)

Wushih Harbor surfing tour: March - October Nanao river tracing tour: March - October Nanfangao snorkeling tour: March - October	Dongshan River Sailing tour: All year Nanfangao fishing tour: March - October Yilan cycling and trail tour: All year
烏石港衝浪體驗之旅: 3~10 月 南澳溯溪體驗之旅: 3~10 月 南方澳浮潛體驗之旅: 3~10 月	冬山河風帆體驗之旅: 全年 南方澳海釣體驗之旅: 3~10 月 宜蘭單車及步道之旅: 全年

※ How to come to Yilan:

1. Seven to nine people Shuttle bus / Taipei to Yilan: NT2500.-
2. Seven to nine people Shuttle bus / CKS International Airport to Yilan: NT3000.-
3. Transport information (Taipei passenger ride locations):
 - A. Kavalan Bus → [Taipei Passenger Transfer station, time table](#)
 - B. Capital Bus → [Taipei City Hall Bus Station](#) (Taipei City Hall MRT Station), [time table](#)
 - C. King Bus → Yuanshan and Taipei Nangang Exhibition Center (Taipei MRT Station), [time table](#)
 - D. MTCBUS → Dapinglin (Taipei MRT Station), [time table](#)

※ 如何來宜蘭:

1. 台北客運搭車地點:
 - A. [葛瑪蘭客運台北轉運站](#) (台北火車站旁/ [地圖參考](#) / [班次表](#) 約 10 分鐘一班車)
 - B. [首都客運市府轉運站](#) (台北市府捷運站/ [地圖參考](#) / [班次表](#) 約 10 分鐘一班車)
 - C. [國光客運](#) (台北捷運圓山站及南港展覽館站/ [地圖參考](#) / 約 10-15 分鐘一班車)
 - D. [大都會客運](#) (台北捷運大坪林站/ [地圖參考](#) / 約 10-15 分鐘一班車)
2. 七至九人小巴專車以上台北各點單趟接駁至宜蘭: 每車 2500 元
3. 七至九人小巴桃園中正機場單趟接駁至宜蘭: 每車 3000 元

※ Note.

1. Using professional local tour guide driver, Tour includes Insurance, so you can have fun and experiment the beauty of the Lanyang good scenery
2. Tour guide accompany, Half Day NT1500.-, Day NT2000.-, English or Japanese speaking tour guide NT3000- per day.
3. Scenic spots arrangements maybe substituted with other equivalence activities as a result of forced

majeure (climate, traffic...etc.)

3. Lucky 7 project, as long as seven people together a minibus (limited to just 7), Tour guide free of charge.
4. Travel arrangements with accommodation for 2-7 days Yalin tours, accommodation booking, Yalin Hotel Reservation <http://www.ilan-travel.com.tw/hotel>
6. Sunhi Tour Web site : <http://sunhi.suao.org.tw/>

Sunhi Travel hope you have a wonderful vacation in Yilan

※ 注意事項:

1. 以上行程採用專業宜蘭當地車導(司機車上導覽), 帶您體驗蘭陽風土人情與文化吃遍蘭陽特產及小吃, 行程並包含 150 萬車險及 200 萬旅遊責任險加 3 萬醫療險, 讓您玩的開心, 行的放心, 讓您真正體驗蘭陽好風光之美。
2. 如需全程導遊陪同, 半日 1500 元、一日 2000 元, 英或日語導遊每日 3000 元。
3. Lucky 7 專案優惠, 凡以上行程如 7 人同行一部小巴(只限剛好 7 人), 加贈全程導遊陪同。
4. 景點安排如因不可抗力之因素(如氣候、交通..)或各農場、景點及主題活動內容之變更, 將以等值的活動替代之, 造成不便, 敬請見諒!
5. 行程安排可加上住宿安排 2-7 天宜蘭旅遊行程, 住宿請參考宜蘭聯合訂房網
宜蘭聯合訂房網 <http://www.ilan-travel.com.tw/hotel>
6. 最新及更多的蘭陽好風光行程請至網站查詢: <http://sunhi.suao.org.tw/>

尚海旅遊祝您有個美好蘭陽假期